

### 慶祝澳門特別行政區成立二十五周年

### 澳娛綜合呈獻五人足球友誼賽 葡萄牙傳奇對大灣區飛龍

In Celebration of the 25th Anniversary of the Establishment of the Macao SAR SJM Five-a-side Football Friendly

Portugal Icons vs. GBA Flying Dragon





穿梭巴士停車區 Shuttle Bus Parking Area



澳門輕軌東亞運站 Macao Light Rapid East Asia Game Station



wn 貴賓入口 VIP Entrance



售票處 Ticketing



足球商品 Merchandise



停車場 Car Park





遊戲區 Game Zone



美食亭 **Food Corner** 

### 特別表演嘉賓:太極樂隊 Special Performer: Tai Chi



### 特別表演嘉賓:這就是街舞 Special Performer: Street Dance of China



### 入場須知 Admission Instructions

- \*需提前一小時開始驗票入場及接受安全檢查。 遊戲區,周邊商品及美食區將於下午2:00對外開放。
- \*Stadium entrances and security check points will open one (1) hour prior to the match. Game booths, merchandise shop and food corner will start at 2 p.m.
  - 比賽將於下午4:00開始。
  - 請遵守場館規則及現場工作人員指示,如遇人潮眾多,敬請依序排隊等候。
  - 倘若門票受到任何形式的損毀、塗污、以任何形式偽造或複製而成,或門票並非從澳娛綜合或其它獲得授權的銷售點購得,持票人將被拒絕入場。
  - 當使用門票時,即表示持票人同意售票條款及細則、隱私政策及入場條款。
  - 門票之銷售和使用均受澳門法律所約束。
  - The match will start at 4 p.m.
  - Please follow the rules of the stadium and the instructions of the staff. Please wait in line if it is crowded.
  - Entry will be refused if tickets are damaged, defaced, forged or copied in any way or are not purchased from SJM or other authorized points of sale.
  - By using this ticket, the ticket bearer agrees to the Terms and Conditions for Ticket Sales, the Privacy Policy and Conditions of Entry.
  - Macau law shall govern the sale and use of this ticket.

### 入場須知 Admission Instructions



每人只可攜帶 一項隨身物品 One carry-on belonging per person only (< 50cm x 50cm)



未滿3周歲或身高1.2米以下且不佔用座位的兒童可免費入場,成人必須全程陪同(成人需購票,且每位成人僅限帶一名免票兒童)

Children below the age of 3 or under 1.2 meters in height who do not occupy a seat and accompanied by a paying adult can be admitted free of charge. Each adult could only bring in one free-admission child each time.

#### 違禁物品 Prohibited Items



場內禁止飲食 (飲用紙杯開水除外) No eating & drinking (except water with paper cup)



場內不允許 雨傘入進 No Umbrella



帶輪的物品 (輪椅人士可經入口C之斜路 通道到達場地) Wheeled items

(Wheelchair user can get up to venue via wheelchair ramp at entrance C)



任何形式的 行李箱 Any Form of Suitcase and Bag



室內場館嚴禁攜帶支裝飲品、保 溫瓶及環保水瓶 (紙杯飲用水除外) No bottle water, thermos & Eco friendly water bottle (except water with paper cup)



相機三腳架 Tripod for camera



**鈕器** (例如剪刀、指甲刀、 其他工具等) Sharps (e.g. scissors, nail clippers, other tools, etc.)



攻擊性武器 Offensive weapons



嚴禁攜帶爆炸性物品、 打火機及火柴、易碎品 或其他危險物品進場。 No explosive items, lighters and matches, fragile items or other dangerous items into the premises.

嚴禁攜帶鐳射筆、橫額、標語、揚聲器 No laser pens, banners, slogans, horn loudspeaker

如有任何問題,請向現場工作人員查詢。 If you have any questions, please ask for assistance.

其他入場條款及細則 Other Admission terms and conditions https://www.macauticket.com/TicketWeb2023/programme/P-004009

## 專屬穿梭巴士服務 Shuttle Bus Service

#### To Macao East Asian Games Dome 前往澳門東亞運動會體育館

路線 Route	19-May
	(星期日 Sun)
上葡京西門 GLP West Entrance  ↓  澳門東亞運動會體育館 Macao East Asian Games Dome	13:45; 14:00; 14:15; 14:30; 14:45; 15:00; 15:15; 15:30; 15:45; 16:00; 16:15; 16:30; 16:45; 17:00; 17:15; 17:30

#### To GLP 前往上葡京

路線	19-May
Route	(星期日 Sun)
澳門東亞運動會體育館 Macao East Asian Games Dome ↓ ↓ 上葡京西門 GLP West Entrance	16:50; 17:05; 17:20; 17:35; 17:50; 18:00; 18:15; 18:30; 18:45; 19:00; 19:15

#### 新葡京及各口岸設有免費穿梭巴士往返澳門上葡京綜合度假村。

Complimentary shuttle bus service available from Grand Lisboa and each ports of entry to Grand Lisboa Palace Resort.

溫馨提示,如遇交通擁堵等情況,穿梭巴士的出發和到達時間可能出現延誤。本時間表僅供參考,如有更改,恕不另行通知。 Please note that shuttle bus departure and arrival times serve as estimates only and may be subject to change without prior notice. There may also be delays in case of traffic congestion or other situations that may arise.

# 信車位 Parking

- 澳門東亞運動會體育館設有免費停車位,數量有限,先到先得。
- 澳門上葡京綜合度假村停車場亦設有免費停車服務。
- 觀眾可轉乘專屬穿梭巴士或步行往返體育館。
- Macao East Asian Games Dome provide all-day complimentary self-parking, first come first serve.
- Grand Lisboa Palace Resort provide all-day complimentary self-parking
- Complimentary shuttle bus service available from Grand Lisboa Palace to the stadium

